

德立功SZ0506-C手术衣胀破强度测试仪

产品名称	德立功SZ0506-C手术衣胀破强度测试仪
公司名称	昆山德立功自动化设备有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:德立功
公司地址	昆山市花桥镇立德企业家园区1号楼1室（注册地址）
联系电话	18511156696

产品详情

SZ0506-C手术衣胀破强度测试仪

Operating clothing bursting strength tester

采用5.7英寸（120 × 90）PLC液晶触摸显示屏，中文菜单显示。并由触摸键盘进行选择，并可由机载打印机打印出测试结果。SZ0506-C手术衣胀破强度测试仪完全符合YY/T0506.2-2016《病人、医护人员和器械用手术单、手术衣和洁净服第2部分：性能要求和试验方法》标准中相关条款设计制造,测试方法符合GB/T7742.2-2015《纺织品 织物胀破性能 第2部分：胀破强力和胀破扩张度的测定 气压法》气压方式测试。

显示方式：LCD数字显示；可任意设定压力输出值。

胀破最大压力：300kPa，精度：±1%

胀破时间：0~60S 精度：±0.5S

试验面积：50cm²

适用于测试一次性医护人员手术衣胀破试验，可采集最大胀破压力与胀破时间

部分清单：

1.主机一台 2.打印纸一卷3.质保一年 4.操作说明

5.仪器终身免费依国家标准规定升级服务

Using 5.7-inch(120 × 90) PLC LCD touch display, Chinese menu

display. It is selected by the touch keyboard and the test results can be printed by the airborne printer. The SZ0506-C surgical clothes-breaking strength tester is fully compliant with the relevant provisions of YY/T0506.2-2016 "Surgical orders, surgical clothing and clean clothing for patients, medical personnel and devices-Part 2: Performance Requirements and Test Methods", Test methods are consistent with GB/T7742.2-2015 "Textile fabric bursting properties-Part 2: Pressure determination of burst strength and expansion"

Air pressure method test.

Display mode: LCD digital display; Pressure output values can be set arbitrarily.

Maximum pressure: 300 kPa, accuracy: $\pm 1\%$

Break time: 0 ~ 60S accuracy: $\pm 0.5\text{ S}$

Test area: 50cm²

It is suitable for testing disposable medical personnel's surgical clothing-breaking test, and can collect maximum burst pressure and burst time.

Part of the list:

1. Host 1 2. Print paper roll 3. Quality Assurance year 4.

Operation instructions

5. Equipment is upgraded to service according to national standards for free for life